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IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 
 SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2025. gada 12. jūnijā         Nr. TND/25/6 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde sasaukta 2025. gada 12. jūnijā plkst. 10.30 

Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot elektronisko 

balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek izmantots 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 10.32 atklāj un vada Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja Dace 

Adiņa, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. 

Sēdē piedalās: 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas pieci balsstiesīgie deputāti: 

- Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča; 

(nepiedalās četri balsstiesīgie deputāti: 

Andris Fridrihsons – citu neatliekamu darba pienākumu dēļ, 

Ilze Gotfrīda-Siliņa – atrodas bērna kopšanas atvaļinājumā, 

Oskars Kambala – – citu neatliekamu darba pienākumu dēļ, 

Modris Liepiņš – citu neatliekamu darba pienākumu dēļ); 

deputāti: 

- Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Juris Šulcs (attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences 

sarunu rīku Zoom), domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības politikas jautājumos Imants Valers; 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Sanita Bļodniece, Ivars Liepiņš, Edīte Millere, Baiba Pļaviņa, Ingrīda Smuškova 

(līdz darba kārtības 5. jautājumam), Daiga Stūrmane (līdz darba kārtības 5. jautājumam), Inese 

Valtere, Tamāra Vaļuka (līdz darba kārtības 5. jautājumam), Arturs Vinbergs, Sintija Zekunde; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Anita Alberta – Lapmežciema pagasta muzeja vadītāja, 

- Mairita Čuda – Slampes pagasta pārvaldes vadītāja (attālināti, izmantojot tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīku Zoom), 

- Dace Pole – Džūkstes pagasta pārvaldes vadītāja (attālināti, izmantojot tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīku Zoom), 

- Laura Šmite – Lapmežciema pagasta pārvaldes vadītāja; 

citi: 

- Guntis Zariņš – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnālists. 
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UZAICINĀTAS  

par darba kārtības 5. jautājumu SIA “AC Konsultācijas” pārstāves: 

- Indra Ruperte un Kristīne Vīgante – Tukuma novada Izglītības ekosistēmas attīstības stratēģijas 

2025.–2030. gadam izstrādātājas. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Par Tukuma novada Lapmežciema pagasta muzeja nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par Tukuma novada Lapmežciema pagasta muzeja stratēģiju 2025.–2030. gadam. 

3. Par Kandavas pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā. 

4. Par Slampes pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā. 

5. Informatīvs – Tukuma novada Izglītības ekosistēmas attīstības stratēģija 2025.–

2029. gadam. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Sēdes vadītāja, Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja Dace Adiņa saka 

paldies šā sasaukuma deputātiem par sadarbību. Aicina balsot par sēdes darba kārtību, ja 

deputātiem nav ierosinājumu vai priekšlikumu. 

Par darba kārtību balso: 

"PAR"  -  5 (Dace Adiņa, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Par Tukuma novada Lapmežciema pagasta muzeja nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par Tukuma novada Lapmežciema pagasta muzeja stratēģiju 2025.–2030. gadam. 

3. Par Kandavas pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā. 

4. Par Slampes pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā. 

5. Informatīvs – Tukuma novada Izglītības ekosistēmas attīstības stratēģija 2025.-

2029. gadam. 

1. § 

Par Tukuma novada Lapmežciema pagasta muzeja nolikuma apstiprināšanu 

ZIŅO: Laura Šmite – Lapmežciema pagasta pārvaldes vadītāja, 

Anita Alberta – Lapmežciema pagasta muzeja vadītāja. 

IZSAKĀS: Inga Priede, Dace Adiņa. 

Dace Adiņa piebilst, ka muzejs pagastā ir vērtība, būtiski veicināt jaunās paaudzes 

piesaistīšanu. Aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  5 (Dace Adiņa, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  



NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Tukuma novada 

Lapmežciema pagasta muzeja nolikuma apstiprināšanu” (lēmuma 

projekts pievienots protokola pielikumā). 

2. § 

Par Tukuma novada Lapmežciema pagasta muzeja stratēģiju 2025.–2030. gadam 

ZIŅO: Laura Šmite – Lapmežciema pagasta pārvaldes vadītāja. 

IZSAKĀS: Dace Adiņa, Mārtiņš Limanskis, Laura Šmite. 

Laura Šmite par Mārtiņa Limanska izteikto piebildi paskaidro, ka līdz domes sēdei muzeja 

stratēģijas teksts tiks redakcionāli precizēts, veikti tehniskie labojumi. 

Dace Adiņa vēl muzejam veiksmi akreditācijā un aicina balsot par lēmuma projekta 

virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  5 (Dace Adiņa, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Tukuma novada 

Lapmežciema pagasta muzeja stratēģiju 2025.–2030. gadam” (lēmuma 

projekts pievienots protokola pielikumā). 

3. § 

Par Kandavas pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai  

Valsts Heraldikas komisijā 

ZIŅO: Ingrīda Smuškova – Tūrisma un mantojuma attīstības nodaļas vadītāja. 

JAUTĀJUMI: Dace Adiņa. 

ATBILDES: Ingrīda Smuškova, Inga Priede. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  5 (Dace Adiņa, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Kandavas pagasta 

ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā” 

(lēmuma projekts pievienots protokola pielikumā). 

4. § 

Par Slampes pagasta ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai  

Valsts Heraldikas komisijā 

ZIŅO: Ingrīda Smuškova – Tūrisma un mantojuma attīstības nodaļas vadītāja. 

Dace Adiņa aicina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

 



Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  5 (Dace Adiņa, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 

iesniegt izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Slampes pagasta 

ģerboņa projekta virzīšanu izskatīšanai Valsts Heraldikas komisijā” 

(lēmuma projekts pievienots protokola pielikumā). 

5. § 

Informatīvs – Tukuma novada Izglītības ekosistēmas attīstības stratēģija  

2025.-2029. gadam 

ZIŅO: Edīte Millere – Tukuma novada pašvaldības iestādes “Pašvaldības administrācija” 

Izglītības pārvaldes vadītāja, 

Kristīne Vīgante – SIA “AC Konsultācijas” pārstāve. 

JAUTĀJUMI: Dace Adiņa. 

ATBILDES: Edīte Millere. 

IZSAKĀS: Baiba Pļaviņa, Ivars Liepiņš, Mārtiņš Limanskis, Dace Adiņa. 

Kristīne Vīgante sniedz prezentāciju un informē par Tukuma novada Izglītības ekosistēmas 

attīstības stratēģiju, uzsverot, ka tas ir pirmais šāda līmeņa dokuments. Dokuments sastāv no divām 

daļām – esošās situācijas izvērtējuma un stratēģisko rīcību daļas turpmākiem pieciem gadiem. 

Izvērtējums veikts. Izstrādājot stratēģijas daļas pirmo redakciju, notikušas vairākas tikšanās ar 

iesaistītajām pusēm. Pirmā redakcija elektroniski nodota apspriešanai izglītības iestāžu vadītājiem, 

pārrunāta darba grupā, papildināta ar iesniegtajiem priekšlikumiem. 

Iepazīstina ar izvērtējumā konstatēto un atzīmē, ka novadā izglītības iestāžu tīkls ir 

salīdzinoši labi sakārtots. Piebilst par bērnu skaita samazināšanās prognozēm nākotnē. Iepazīstina 

ar stratēģijā norādītajām prioritātēm, mērķiem un stratēģiskajiem virzieniem to sasniegšanai. 

Īsumā informē par vīzijām katrai izglītības iestādei un bilst par sagaidāmajām negatīvajām 

tendencēm skolu klašu nokomplektēšanai dažās novada izglītības iestādēs. 

Dara zināmu, ka Izglītības ekosistēmas attīstības stratēģijas pirmo redakciju nepieciešams 

nodot publiskai apspriešanai, apspriešanas periods 30 dienas. Pēc tam tiek veikta dokumenta 

pilnveide un sagatavota dokumenta gala redakcija apstiprināšanai. 

Dace Adiņa piebilst, ka situācija ar skolēnu skaita samazināšanos ir zināma. Lai ir iespēja 

iepazīties, lūdz prezentāciju un sagatavoto stratēģiju nosūtīt visiem deputātiem un aicina balsot par 

informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  5 (Dace Adiņa, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča, Sandis Čilipāns) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

  

NOLEMJ: 
pieņemt zināšanai informāciju par Tukuma novada Izglītības 

ekosistēmas attīstības stratēģiju 2025.–2029. gadam. 

 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde tiek slēgta plkst. 12.07. 



Sēdes vadītāja 

komitejas priekšsēdētāja   (personiskais paraksts)  Dace Adiņa 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts)  Anita Belousa 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas (ES) 

2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ 

Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 

 


